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Agenda Algemene 

Ledenvergadering  

dinsdag 19 maart 
 

De Algemene Ledenvergadering wordt gehouden op 

dinsdag 19 maart om 14.00 uur in de ruimte van de 

VSAG, zaal 1.09 op de eerste etage van Zuid57 aan de 

Zuidlarenstraat 57.  

 

De agenda: 

 

1. Opening en vaststelling van de agenda. 

 

2. Ingekomen stukken. 

 

3. Mededelingen. 

 

4.  Vaststelling van het verslag van de Algemene 

 Ledenvergadering van dinsdag 28 maart 2023. 

 

5.        Bespreking van het jaarverslag 2023 van de secretaris. 

             

6. Bespreking van het financieel verslag over het jaar 

 2023 van de penningmeester. 

 

  a) van de kascommissie bestaande uit de heer   

  Krijn de Graaf en mevrouw Anneke Bleijenberg. 

 

 b) goedkeuring van het financieel verslag over 2023.                      
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7. Verkiezing van de kascommissie voor het jaar 2024  

Krijn de Graaf treedt terug. Anneke Bleijenberg blijft lid.  

Reservelid Harrie de Vogel schuift door als lid. 

 

Benoeming van een nieuw reserve lid. 

 

Leden die hiervoor belangstelling hebben kunnen dit bij het 

bestuur kenbaar maken of zich hiervoor tijdens de Algemene 

Ledenvergadering beschikbaar stellen. 

 

8. Vaststelling van de begroting voor het jaar 2024. 

 

9.  Bestuursverkiezing. 

 

 Secretaris Leny Loke en bestuurslid Cees Kloet treden statutair 

terug. Leny Loke stelt zich weer verkiesbaar. De Algemene 

Ledenvergadering wordt voorgesteld haar opnieuw te 

benoemen. Cees Kloet stelt zich niet herkiesbaar. 

           

Op grond van artikel 9, lid 4 van de statuten kunnen ten minste 

10 leden een kandidaat voor het bestuur voordragen. De 

voordracht moet 10 werkdagen voor de Algemene 

Ledenvergadering, uiterlijk dinsdag 5 maart, bij het secretariaat 

zijn ontvangen met daarbij een bereidverklaring van de 

kandidaat. 

 

10.  Toelichting op de voorgenomen activiteiten. 

 

11.      Rondvraag. 

 

12. Sluiting, gevolgd door een samenzijn met hapjes en drankjes in 

het café van Zuid57. 
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Verslag Algemene 

Ledenvergadering  

28 maart 2023 
 

De Algemene Ledenvergadering wordt gehouden op dinsdag 

28 maart in zaal 1.09 van Zuid57 aan de Zuidlarenstraat 57, 

aanvang 14.00 uur. Aanwezig zijn het bestuur (Leo Draisma, 

voorzitter, Ed de Kleijn, penningmeester, Cees Kloet en Cobi 

Bult, bestuursleden) en 20 leden. Drie leden, onder wie 

secretaris Leny Loke, zijn met kennisgeving afwezig. 

 

1.Opening en vaststelling agenda 
 

De voorzitter opent de Algemene Ledenvergadering om 14.00 

uur en heet de aanwezigen welkom. Hij wijst erop dat het de 

46e Algemene Ledenvergadering is, terwijl twee weken later 

het 45-jarig jubileum wordt gevierd. Dat klopt omdat al een 

half jaar na de oprichting in 1978 de eerste Algemene 

Ledenvergadering werd gehouden. “Dan kom je in 2023 op 46 

uit. Dat geldt ook voor het Journaal dat aan zijn 46e jaargang 

bezig is.” 
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Een speciaal welkom is er voor Ton Rijksen, die positief heeft 

gereageerd op de oproep in het Journaal waarin de leden wordt 

gevraagd af en toe de helpende hand toe te steken zonder dat ze dan 

in het bestuur moeten zitten. Ton Rijksen wil die stap echter wel zetten 

en de overleden Piet Grimme als plaatsvervangend penningmeester 

opvolgen. “Dan heeft het bestuur weer de oude samenstelling en dat is 

gezien het vele werk dat voor de VSAG nodig is erg belangrijk”, aldus 

Leo Draisma.  

 

Hij zegt het fijn te vinden als leden een stap naar voren doen en willen 

helpen, want er komt heel wat voor kijken om een grote vereniging als 

de VSAG goed te laten draaien en activiteiten te organiseren waarvoor 

de leden belangstelling hebben. In dit verband wijst hij erop dat 

Annelies Huffman en Roy Maring hun diensten hebben aangeboden. 

 

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

2. Ingekomen stukken 
 

van de kascontrolecommissie 

(te behandelen bij punt 6). 

 

3. Mededelingen 
 

De voorzitter meldt dat het bestuur de aanwezigen aansluitend aan de 

vergadering uitnodigt voor een hapje en drankje in het café van 

Zuid57. 

 

Vervolgens verzoekt de voorzitter iedereen op te staan en noemt hij de 

24 namen van de in 2022 overleden leden. Zij worden met enige 

ogenblikken stilte herdacht.  

 

4. Vaststelling van het verslag van de Algemene 

Ledenvergadering op dinsdag 29 maart 2022 

 

Dit verslag wordt zonder op- of aanmerkingen goedgekeurd. 
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5. Bespreking van het jaarverslag van de secretaris over 2022   
 

Het jaarverslag, dat is opgenomen in het Journaal van maart 2023, 

wordt doorgenomen en zonder op- of aanmerkingen goedgekeurd met 

dank aan de verhinderde secretaris Leny Loke en aan Rien Schilte voor 

zijn assistentie bij de samenstelling daarvan. 

 

6. Bespreking van het financieel verslag van de 

penningmeester over 2022 

  
 

a.  Brief van de kascommissie. 

b. Goedkeuring van het financieel verslag van de penningmeester. 

 

De kascommissie – bij monde van de heer Ton van der Linden – 

verklaart dat de jaarrekening een getrouw beeld geeft van de 

inkomsten en de uitgaven. Hij verzoekt de Algemene Ledenvergadering 

aan de penningmeester decharge te verlenen voor de uitgevoerde 

werkzaamheden over het boekjaar 2022 en het bestuur decharge te 

verlenen voor het in 2022 gevoerde financiële beleid. 

 

De Algemene Ledenvergadering gaat hiermee met applaus akkoord. 

 

Ook het financieel verslag van de penningmeester wordt goedgekeurd. 

De voorzitter wijst op de nieuwe manier waarop de gemeente de VSAG 

financieel ondersteunt. In plaats van de betaalde contributie te 

verdubbelen geldt nu een subsidieverordening. Zo moest in 2022 voor 

1 juni met de bijbehorende begroting de subsidie voor 2023 worden 

aangevraagd. De toegekende subsidie zou in september vorig jaar 

worden betaald, maar dat werd februari dit jaar.   

 

Het verschil van € 2.500, -- in de begrote en betaalde huur van de 

ruimte in Zuid57 waarover Eric Haak een vraag stelt, is veroorzaakt 

door de korting die de gemeente verleende voor de periode dat daar 

door corona geen activiteiten van de VSAG mogelijk waren. 
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7. Verkiezing van de kascommissie voor het jaar 2023 
 

Statutair treedt Ton van der Linden terug uit de kascommissie. Krijn de 

Graaf blijft lid en reservelid Anneke Bleijenberg schuift door als lid.  

Omdat niemand zich hiervoor tijdens de Algemene Ledenvergadering 

aanbiedt wordt Harrie de Vogel, die zich hiervoor beschikbaar heeft 

gesteld, tot reservelid benoemd. 

 

8. Vaststellen van de begroting voor het jaar 2023 
 

Bij de behandeling van de begroting voor 2023 wijst penningmeester 

Ed de Kleijn erop dat het aantal leden nog iets meer dan 1000 

bedraagt. Het waren er ooit 1400. Een van de oorzaken van de daling 

is volgens hem dat de VSAG de ambtenaren die bij de gemeente met 

pensioen gaan niet meer rechtstreeks kan benaderen. In plaats 

daarvan krijgen ze bij hun exit brief een flyer over de VSAG. Omdat dit 

kennelijk niet altijd goed gaat zegt de voorzitter toe dat hij hierover 

contact met de gemeente zal opnemen. 

 

Vervolgens wordt de begroting 2023 goedgekeurd. 

 

9. Bestuursverkiezing 
 

Voorzitter Leo Draisma, penningmeester Ed de Kleijn en bestuurslid 

Cobi Bult die zich herkiesbaar hebben gesteld, worden met applaus 

herbenoemd.  

 

Nadat hij zich kort heeft geïntroduceerd wordt Ton Rijksen tot 

plaatsvervangend penningmeester benoemd. Voordat hij in 2015 met 

pensioen ging werkte hij acht jaar op de sector Cultuur van de 

gemeente. Als Hoofd Beheer en Ondersteuning hield hij zich daar bezig 

met de financiën van de sector en de subsidies voor de culturele 

instellingen. De voorzitter zegt blij te zijn met zijn benoeming en 

noemt Ton Rijksen een aanwinst voor het bestuur dat met zijn komst 

weer compleet is.  
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10. Toelichting op de voorgenomen activiteiten en 

evenementen in 2023 
 

De voorzitter noemt de activiteiten voor het komend jaar die er na de 

Algemene Ledenvergadering zijn:  
 

de fietstochten tot en met oktober, de paasbingo op 4 april, het 

jubileumfeest op 11 april, de lezing van Rob Lubbersen over de Haagse 

verzetsstrijder Willem Dolleman op 2 mei, de herdenking van de in de 

Tweede Wereldoorlog omgekomen ambtenaren van de gemeente op 

het Trekvlietplein op 4 mei, de lentetocht naar Texel op 6 juni, de 

wandelingen in Delft op 4 en 11 juli, de zomertocht naar Den Bosch op 

2 augustus, de Buitendag op 16 augustus, de dinnercruise op           

13 september, de najaarsbingo op 19 september, de Instuif met een 

lezing door Rob Coobs over verkeersregels op 24 oktober, de 

sinterklaasbingo op 21 november en het eindejaarsfeest op              

19 december, weer in De Prael. 

 

11. Rondvraag 
 

Bij de rondvraag tonen enkele leden zich niet gelukkig met het late 

tijdstip en de locatie van het jubileumfeest, De Nieuwe Regentes in de 

Weimarstraat. Voor een aantal dames is dit een reden niet naar 

theater De Nieuwe Regentes te komen. Zij geven de voorkeur aan een 

feest ‘s middags omdat ze niet ’s avonds om elf uur nog met het 

openbaar vervoer willen reizen. 

 

Voorzitter Leo Draisma wijst erop dat het heel lastig is een grote en 

betaalbare zaal te vinden.  

 

12. Sluiting 
 

Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter om 15.00 uur de 

Algemene Ledenvergadering en is er in het café van Zuid57 een 

gezellig samenzijn met een hapje en een drankje.  
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 De VSAG in 2023 
  Jaarverslag van de secretaris 

   (agendapunt 5) 
 

Alleszins geslaagd. Dat kan zeker worden gezegd van het 

verenigingsjaar 2023, dat ook een jubileumjaar was. Dit waren 

de activiteiten: 
 

• nieuwjaarsreceptie 

• snertmiddag 

• acht fietstochten 

• Algemene Ledenvergadering 

• paasbingo 

• jubileumfeest 

• lezing van Rob Lubbersen over verzetsheld Dolleman 

• herdenking van in WO11 omgekomen ambtenaren 

• lentetocht naar Texel 

• twee wandelingen in het centrum van Delft 

• zomertocht naar ‘s-Hertogenbosch met een rondvaart                                                                                        

• buitendag                               

• Vlietvaart naar en van Delft over de trekschuitroute 

• vaartocht van Zaandam naar het Amsterdamse Bos  

• najaarsbingo 

• Rock History Tour  

• instuif met lezing van Rob Coobs over verkeersregels  

• verkoopexpositie ten bate van Ambulance Wens 

• High Tea 

• sinterklaasbingo 

• eindejaarsfeest 
 

Voor de wintertocht naar het textielmuseum in Genemuiden en 

naar Expo Madrid in Dalfsen was er onvoldoende belangstelling. 

Op de volgende pagina’s het overzicht van 2023. 
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Het verenigingsjaar 2023 wordt op dinsdag 3 januari geopend met de 

nieuwjaarsreceptie. “De rust is weer terug”, zegt voorzitter Leo 

Draisma na de periode dat corona het leven en de VSAG beheerste. 

 

Net als in 2022 is er op dinsdag 21 februari een snertmiddag in het 

clubgebouw van de sv Erasmus. Met bijna 40 deelnemers is de 

belangstelling erg groot. Ze laten zich de kop snert met stokbrood en 

roggebrood met daarop katenspek goed smaken, want iedereen laat 

zich voor de tweede keer opscheppen. 
 

De eerste fietstocht op 11 maart gaat naar Hoek van Holland. Door 

park Ockenburgh en langs het Kijkduinpark wordt door de duinen via 

Monster naar de Nieuwe Waterweg gefietst. In restaurant Unicum 

Waterweg aan de Koningin Emmaboulevard is er bij de koffie een fraai 

uitzicht op het waterverkeer.  

 

Met 37 deelnemers is het weer gezellig druk bij de paasbingo op 

dinsdag 4 april in de ruimte van de VSAG. Voor de flessen advocaat en 

de spuitbussen met slagroom is de belangstelling zoals elk jaar weer 

erg groot.  

 

Het 45-jarig bestaan van de VSAG wordt op 11 april met een druk 

bezochte feestavond in theater De Nieuwe Regentes gevierd. Onder de 

belangstellenden is ook wethouder Parbhudayal. Na toespraken van 

voorzitter Leo Draisma en gemeentesecretaris Ilma Merx zorgen 

Spaans temperament in de flamenco, gespeeld door ‘Primos del Norte’ 

en gedanst door Irene Alvarez en humor in de voorstelling van ‘Feest’ 

door de cabaretgroep ‘Plankgas’ voor een geanimeerde sfeer. 

 

De tweede fietstocht op zaterdag 15 april gaat met zeven deelnemers 

naar de Vogelplas Starrevaart en de plas Vlietland. Met bijna 50 

kilometer is het een lange rit. Ook staat er een stevige wind. Op het 

terras van restaurant Waterfront Vlietland kan met koffie even worden 

uitgerust.   
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De Haagse verzetsheld Willem Dolleman is het onderwerp van een 

lezing door Rob Lubbersen, lid van de VSAG, op dinsdag 2 mei in de 

ruimte van de VSAG. Willem Dolleman was een onvermoeibare activist, 

die na de inval van de Duitsers in mei 1940 in het verzet ging. Hij werd 

in maart 1942 gearresteerd en ter dood veroordeeld. Op 13 april werd 

hij met zes andere mannen in Amersfoort doodgeschoten. 

 

De ambtenaren van de gemeente Den Haag die in de Tweede 

Wereldoorlog zijn omgekomen, worden op donderdag 4 mei op het 

Trekvlietplein herdacht. Bestuursleden van de VSAG zijn aanwezig. Bij 

de monumenten die de ambtenaren gedenken, zegt wethouder Vavier 

dat oorlogsgeweld nog altijd mensenlevens vernietigt. Met 

gemeentesecretaris Ilma Merx legt zij een krans. 

 

Texel is de bestemming van de lentetocht op dinsdag 6 juni. Met de 

boot wordt vanaf Den Helder de overtocht gemaakt. Onder leiding van 

een gids is er een rondrit op dit Waddeneiland, dat bekend is door de 

gevarieerde en prachtige natuur. In het juttersmuseum Flora waar 

duizenden aangespoelde voorwerpen liggen, wordt geluncht. In Tout le 

Monde in Pijnacker wordt de dag met een diner afgesloten.  

 

Voor de fietstocht op zaterdag 13 mei rijden de zes deelnemers naar            

’t Woudt, waar er in de Hooiberg een koffiepauze is. Daarna wordt de 

gepavoiseerde Groeneveldse Molen bezocht. Bij de specerijmolen            

’t Kleyn Vermoogen slaan enkele deelnemers kruiden in. Voor de 

fietstocht op zaterdag 10 juni zijn er door pollen, de hoge temperatuur 

en ziekte maar twee deelnemers. Ze fietsen naar Aan ’t Verlaat.  

 

Zeer geslaagd zijn de wandelingen door het historisch centrum van 

Delft op dinsdag 4 en 11 juli met gids André van de Vooren. In de 

Nieuwe Kerk wordt gekeken naar het praalgraf van Willem van Oranje, 

die door Balthasar Gerard werd doodgeschoten. In het 

porseleinfabriekje De Candelaer legt de pottenbakker uit hoe Delfts 

Blauw wordt gemaakt. 
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Het nieuwe navigatiesysteem vertoont kuren bij de fietstocht op 

zaterdag 8 juli. Na de drinkpauze in Schipluiden klinkt telkens het 

commando teruggaan. Daarom zoeken de deelnemers maar zelf uit 

hoe ze om de Wollebrand naar Madestein moeten fietsen.  

 

De zomertocht op dinsdag 8 augustus naar ’s-Hertogenbosch trekt 60 

deelnemers. Op de ‘Ouwe Dirk’ maken ze een vaartocht door de stad. 

Aan boord is er een lunch. Na de vaartocht verkennen de deelnemers 

op eigen gelegenheid het centrum van de stad. Mede door de regen 

gaan er veel naar de imposante Sint Janskathedraal. In restaurant de 

Engel in Houten is er ter afsluiting een diner.  

 

In aanloop naar de fietstocht op zaterdag 12 augustus verkent Ton van 

der Linden vast de route en raakt de navigatie weer de kluts kwijt. Hij 

zet een route op zijn oude navigatie en dat gaat naar en van 

Schipluiden prima. Op het terras van ’t Middelpunt is er koffie.   

 

Op de buitendag op dinsdag 15 augustus in en buiten het clubgebouw 

van de sv Erasmus genieten bijna 40 deelnemers van het mooie weer, 

de lunch en de bekende spelletjes. ’s Middags is er een pubquiz en 

moeten de deelnemers die in groepen zijn verdeeld, vragen over 

allerlei onderwerpen beantwoorden. De buitendag wordt afgesloten 

met pizza en een ijsje uit de ijskar. 

 

Bij de Vlietvaart naar en van Delft op donderdag 31 augustus zitten 30 

deelnemers op de ‘Hadrianus’. Meer plek is er niet. De boot vertrekt 

vanaf de Bierkade en vaart de vroegere route van de trekschuiten, die 

over de Vliet werden voortgetrokken door een paard, dat op het 

jaagpad liep. Na de lunch bij In Het Vermeertje in Delft wordt naar Den 

Haag teruggevaren.                                                                    

Delft is ook de bestemming van de fietstocht op zaterdag 9 september, 

de Open Monumentendag. De deelnemers hebben pech, want het 

Plaspoelgemaal en het kantoor van De Gist zijn dicht, evenals Het 

Rieten Dak voor de koffie. Dat drinken ze dan maar in Knus.   
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Geen wandeling door Marken en geen vaartocht van deze vissersplaats 

naar het Amsterdamse Bos op woensdag 13 september. De schipper 

van de ‘Jacqueline’ verwacht op het Markeermeer te veel wind en 

vertrekt daarom vanuit Zaandam. Het is goed weer, waardoor op het 

buitendek in de zon kan worden gezeten. Aan boord is er een diner. De 

boot vaart via de Zaan, het Noordzeekanaal, het IJ, de Houthaven en 

de Schinkel dwars door Amsterdam.  

 

Aan de najaarsbingo op dinsdag 19 september in de ruimte van de 

VSAG, gepresenteerd door Ed de Kleijn en Cees Kloet, doen 34 leden 

mee. Een van hen komt er zelfs uit Groningen voor over. Er worden 

vier rondes gespeeld. De prijzen worden gewonnen door de dames 

Den Heijer, Laurier, Benning die zelfs alle drie prijzen van de derde 

ronde wint en Harkema. 

 

Met 50 deelnemers zit de bus van de Rock History Tour op dinsdag 26 

september vol. Ze rijden langs plekken uit de Haagse 

muziekgeschiedenis met een toelichting van Marcello, de 

initiatiefnemer van de Rock History Tour en Peter de Ronde, vroeger 

gitarist bij de Golden Earring. Arie Spaan en Jan den Boer spelen 

nummers van de Golden Earring, Shocking Blue, Sandy Coast en Q65. 

Bij het beeld van Haagse Harry wordt een groepsfoto gemaakt.   

 

De laatste fietstocht op zaterdag 14 oktober gaat naar de 

stadsboerderij in Leidschenveen en de daarnaast gelegen Smulhoeve. 

Na de koffie in de Smulhoeve wordt met wind tegen teruggefietst.  

 

Oud-politieman Rob Coobs, bekend van het vroegere 

televisieprogramma ‘Blik op de weg’, praat tijdens de instuif op dinsdag 

24 oktober in de ruimte van de VSAG over de nieuwe verkeersregels. 

Uitgebreid geeft hij informatie over onder meer het oversteken op een 

zebra, het geven van voorrang aan bestuurders die van rechts komen, 

de parkeergeboden en parkeerverboden, de voordelen van minder 

hard rijden en dus een kortere remweg en de zone-verkeersborden. 
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De High Tea op dinsdagmiddag 10 november in de ruimte van de 

VSAG is net als vorig jaar een succes. Aan lange tafels doen de 32 

deelnemers zich tegoed aan allerlei lekkernijen zoals petit fours, 

scones, wraps met kip en tonijn, macerons, krentencake en 

saucijzenbroodjes. Uiteraard is er thee, maar zijn er ook vele andere 

drankjes en wijn.                                                                           

De gastvrouwen Anneke Bleijenberg en Gonny Looijen worden voor 

hun inspanningen na afloop met applaus van de deelnemers en een 

bloemenbon van secretaris Leny Loke bedankt.  

 

Het is druk tijdens de door Ed de Kleijn en Ton Rijksen gepresenteerde 

Sinterklaasbingo op dinsdagmiddag 21 november in de ruimte van de 

VSAG. Banketstaven en chocomel, al dan niet met slagroom, verhogen 

de gezellige sfeer bij de 49 deelnemers. Zoals gebruikelijk zijn er vier 

rondes, waarvan de laatste gratis is.  De hoofdprijzen gaan naar Carla 

Vasetti die een pakket boerderijstreekproducten wint, Lenie Zwarts die 

een cadeaubon van brasserie Meys aan de Frederik Hendriklaan wint, 

Petra Boers die een tassenpakket wint en Ursula Uth, die een airfryer 

wint. Na elke ronde zijn er chocoladeletters als troostprijs. 

 

De traditionele eindejaarsviering op dinsdag 19 december, voor de 

tweede achtereenvolgende keer in brouwerij De Prael aan het 

Esperantoplein in Den Haag, trekt 90 deelnemers. Iedereen krijgt bij 

binnenkomst een persoonlijk menukaartje met daarop het gekozen 

voorgerecht en hoofdgerecht. Na het welkomstwoord van voorzitter 

Leo Draisma worden met muziek van zanger Harold Roso die zich op 

gitaar begeleidt en met allerlei drankjes en hapjes aan de lange tafels 

gezellig gekletst. 

 

Rond zes uur wordt het voorgerecht geserveerd. Vooral de uiensoep is 

in trek. Bij het hoofdgerecht is voor het merendeel voor de gekonfijte 

eendenborst gekozen, gevolgd door gebakken zeebaarsrisotto. Na het 

diner wordt het geanimeerde samenzijn voortgezet en af en toe 

gedanst.  
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Veel 

activiteiten in 

de ruimte van 

de VSAG in 

Zuid57 

zouden in het 

verslagjaar 

aanmerkelijk 

minder 

gezellig zijn 

geweest 

zonder het 

werk van de 

gastvrouwen  

Anneke Bleijenberg en Gonny Looijen.  

 

Tijdens de nieuwjaarsreceptie, de Algemene Ledenvergadering, de drie 

bingomiddagen en de twee lezingen waarvan een tijdens de Instuif 

zorgden zij voor de hapjes, kaasblokjes, plakjes worst, hartige 

versnaperingen uit de airfryer en allerlei drankjes. Vooral bij het 

organiseren van de High Tea, die op 10 november voor de tweede keer 

werd gehouden, werd weer veel inzet van hen gevraagd. Ook maakten 

ze altijd alles weer netjes schoon en ruimden ze de rommel op.   
 

Ze zijn gastvrouw sinds het afscheid in 2021 van de gastvrouwen 

Agnes Kok en Lenie Zwarts. Twee jaar eerder stopte Jos Beijer na ruim 

20 jaar als gastvrouw. Zij overleed vorig jaar op 2 juli.  

 

Plezier                                                                                           

Anneke Bleijenberg en Gonny Looijen zeggen het leuk te vinden 

mensen een plezier te doen en voor een prettige sfeer te zorgen. “Wij 

zien graag dat iedereen geniet. Anders moet je er niet aan beginnen. 

Na afloop krijgen we vaak complimenten, een schouderklopje en 

andere leuke reacties.”  
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Het is veel werk wat ze doen. Zo beginnen ze voor een bijeenkomst die 

om twee uur begint al om kwart over twaalf met de voorbereidingen, 

de zaalopstelling en passende entourage en versiering.  

 

Zelfs afwassen deden ze met een glimlach, ook omdat leden die een 

bijeenkomst hadden bijgewoond geregeld een handje wilden helpen en 

om de theedoek vroegen. Niettemin vinden ze de komst van de 

vaatwasser in januari van dit jaar prettig, zeker omdat de plastic 

bekers niet meer mogen worden gebruikt en door glaswerk zijn 

vervangen. Gonny Looijen: “We hebben veel plezier in ons werk. Ik 

ben serveerster bij Defensie geweest. Je kan dus wel zeggen dat het 

een beetje in mijn bloed zit.” 

 

Ook andere vrijwilligers hebben zich ingezet zoals de contactpersonen 
van de afdelingen. De VSAG is hen eveneens veel dank verschuldigd. 

 

Dank is er eveneens voor de betrokkenheid bij de VSAG van de Haagse 

gemeentesecretaris, Ilma Merx. Haar toespraak tijdens de 

jubileumavond bij het 45-jarig bestaan onderstreepte dat. Ook de 

aanwezigheid van wethouder Parbhudayal werd zeer op prijs gesteld.  
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De financiële ondersteuning van de gemeente was eveneens in 2023 

zeer belangrijk. Dat geldt ook voor de drukkerij en de postkamer van 

het gemeentelijk Intern Dienstencentrum, die het Journaal 

vervaardigden en, evenals de verjaardagskaarten, naar de leden 

verzonden. 

 

Op 1 januari 2023 had de VSAG 1.006 leden. In het verslagjaar 

overleden 23 leden en zegden 65 leden om uiteenlopende redenen hun 

lidmaatschap op. Daar stond de komst van 51 nieuwe leden tegenover. 

Op 31 december 2023 waren er daardoor 969 leden. 

 

Het bestuur bestond in 2023 uit: 
 

Leo Draisma, voorzitter 

Leny Loke, secretaris,  

Ed de Kleijn, penningmeester 

Ton Rijksen, plaatsvervangend penningmeester (vanaf 28 maart) 

Cees Kloet, bestuurslid 

Cobi Bult, bestuurslid 

 

Oud-penningmeester Pim Beijer overleed op 20 december 2023 op   

89-jarige leeftijd. Hij was dat van 1998 tot 2014 en kreeg bij zijn 

afscheid de Stadspenning van de gemeente Den Haag door wethouder 

Baldewsingh opgespeld. 
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De afdelingen  

van de VSAG 

in 2023 
 
 

De situatie bij de afdelingen van de VSAG was in 2023 

redelijk stabiel. Soms was het aantal leden nog steeds 

laag, maar bij de meeste afdelingen zoals Biljarten, 

Bridge, Handwerken, Schilderen en Yoga kwamen er 

ook weer nieuwe leden bij.                          

 

Dat geldt niet voor de afdeling Bowlen, die te klein was 

geworden. Bovendien deden maar twee leden van de 

VSAG mee, de overige deelnemers waren Vrienden van 

de VSAG.  

 

Het bestuur vond het daarom niet meer verantwoord 

nog langer een grote financiële bijdrage te leveren en 

besloot de afdeling eind april na afloop van het 

speelseizoen op te heffen. De leden gingen daarna 

onder eigen vlag verder.  

 

De afdeling Koersbal heeft nieuwe leden hard nodig. 

Volgens contactpersoon Harrie Bielefeld is het 

voortbestaan van het koersbal in gevaar. Bij de 

afdeling Keep Fit en de afdeling Watergym is er voor 

de woensdagmiddag plek voor de komst van nieuwe 

leden. 
 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
2023 
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Voor afdeling 

Biljarten was 

2023 een 

‘wirwar jaar’  
 

Een wirwar jaar. Zo 

omschrijft Frans 

Kalse, 

contactpersoon van 

de afdeling Biljarten, 

2023. Leden kwamen en gingen. Het jaar werd met zeven leden 

begonnen. In februari kwamen er twee nieuwe leden bij en later in het 

jaar nog een. Daar stond het vertrek van twee broers in juni wegens 

gezondheidsredenen tegenover en aan het einde van het jaar moest 

het oudste lid in verband met oogproblemen stoppen. Een lid trok zich 

om persoonlijke redenen terug. Er zijn nu nog maar zes leden.  

 
“Dat is niet veel”, zegt Frans Kalse. “Er is dus plek voor nieuwe leden. 

Maar biljarten sterft uit. Jongeren gaan liever poolbiljarten of 

snookeren. Op maandag, donderdag en vrijdag speelt niemand op 

onze biljarttafel in de ruimte van de VSAG in Zuid57. Op dinsdag zijn er 

twee, op woensdag zijn we met z’n vieren. Dan is het erg gezellig. We 

beginnen al om negen uur. Ook nemen we dan de week door en de 

lunch nemen we van huis mee. Wij vinden het geweldig.”  

 

Op maandag 5 juni en maandag 11 december werd zoals elk jaar 

gespeeld in het biljartcentrum Samonda in het vroegere 

stadsdeelkantoor van de gemeente aan de Genemuidenstraat. Dat is 

met snookertafels, pooltafels, wedstrijdtafels en acht kleine biljarts het 

walhalla voor biljarters. Ook werd er zoals gebruikelijk geluncht. “Het is 

allemaal wel duurder geworden”, aldus Frans Kalse. “Daarom hebben 

we de contributie moeten verhogen van € 7,00 naar € 8,00 euro per 

maand.”  
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Bridgeclub heeft                  

veel plezier van                   

houten oplegbladen 
 

Voor de afdeling Bridge was 2023 wat 

het aantal leden betreft een goed 

jaar. Echter ook een jaar waarin twee 

leden die lang aan de afdeling waren 

verbonden en meestal op de eerste of 

tweede plaats van de wekelijkse 

uitslaglijst stonden, overleden. Een lid 

moest stoppen als gevolg van een 

ongeval. 

 

In 2023 waren in totaal 20 bridgers actief. Door vakanties en andere 

afspraken op de woensdagmiddag waren ze nooit allemaal tegelijk 

aanwezig. De vier houten oplegbladen, die mede door het bestuur van 

de VSAG zijn gefinancierd, kwamen ondanks enkele afzeggingen goed 

van pas.  

 

Na de zomervakantie en vlak voor de Kerst was er na het bridgen een 

gezellige lunch en een drankje in het restaurant van Zuid57. Deze 

gezamenlijke momenten werden met groot enthousiasme bezocht. 

Contactpersoon Roy Maring: “Hopelijk komt daar dit jaar een derde 

keer vóór de grote vakantie bij.”  

 

Verwacht wordt dat er in 2024 nog een aantal nieuwe leden bij zal 

komen. Mogelijk is dan een vijfde houten oplegblad een optie. Dat zou 

volgens Roy Maring ook goed nieuws voor andere afdelingen van de 

VSAG zijn omdat zij dan ook de vergrote tafels kunnen gebruiken. Voor 

de jaarwisseling maakte de Schilderclub daar als een soort proef al 

gebruik van. 
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In het groen fietsen 

door bebouwing 

steeds moeilijker  
 
In 2023 waren er weer acht 

fietstochten, telkens op de 

tweede zaterdag van de 

maand. Meestal waren er 

ongeveer zes deelnemers. Het 

opstappunt bij Houthaghe in de Toon Dupuisstraat voldeed prima, ook 

omdat daar voor het vertrek gebruik van een toilet kon worden 

gemaakt en de meeste deelnemers aan die kant van Den Haag-Zuid 

wonen. Van de voor de eerste keer ontvangen bijdrage van het VSAG-

bestuur voor de koffie werd met dank en plezier gebruik gemaakt.   

 

Bij alle tochten was het goed fietsweer, behalve bij de vierde tocht 

toen het veel te warm was en veel deelnemers zich daarom afmeldden. 

De tochten waren meestal 35 en 45 kilometer lang. De route die Ton 

van der Linden voor elke tocht had uitgezet, ging zoveel mogelijk door 

het groen. Dat blijft het streven, maar wordt ieder jaar wat moeilijker 

doordat de Randstad en het Westland steeds verder worden 

volgebouwd. Daarom moet voor het vinden van groene gebieden vanaf 

het vertrekpunt steeds verder door de bebouwing worden gefietst.  

 

Uitdaging                                                                                       

Het zoeken naar leuke alternatieven wordt daardoor steeds meer een 

uitdaging, temeer omdat een tocht van 45 kilometer wat lang wordt 

gevonden. Bovendien zijn er nog steeds deelnemers met een gewone 

fiets, dus geen e-bike. Het tempo is daarom altijd tussen 15 en 17 

kilometer per uur. Ton van der Linden: “Leuke routes door een 

stedelijk gebied kunnen ook een goede variatie zijn. Dat zal ik met de 

deelnemers verder uitzoeken en proberen. Het is ieder jaar weer leuk 

om te organiseren. Ik merk dat de deelnemers er ook veel plezier aan 

beleven, zelfs als de navigatie het een keertje laat afweten.” 
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Workshop, 

beursbezoek 

en verkoop 

afdeling 

Handwerken 
 

De leden van de afdeling Handwerken begonnen het nieuwe jaar met 

tien deelneemsters. In de loop van het jaar vertrok een van hen, maar 

daar stond de komst van twee nieuwe leden tegenover.  

 

Op 16 februari deden vijf leden mee aan een workshop naaldvilten bij 

Fenny Wiss in Zeist. Zij haalde de media door overleden huisdieren 

met wol na te maken. De handwerksters kregen, ook op papier, alle 

informatie over wat naaldvilten precies is. Ook kregen ze een handig 

aantekenboekje en de benodigde materialen om zelf aan de slag te 

gaan. Aan de hand van een voorbeeld en met een goede begeleiding 

maakte iedereen een eigen roodborstje. 

Op donderdag 7 september werd de 

brei-, haak- en handwerkbeurs 

‘Knit&Knot’ in de Koepelhal in Tilburg 

bezocht. “Een snoepwinkel”, zei een 

deelneemster. Er werd uiteraard het 

nodige gekocht. Terug op het Centraal 

Station werd in de StationsHuiswinkel 

wat gegeten en gedronken.  

Van vrijdag 3 tot en met zondag 5 

november werd meegedaan aan de 

verkooptentoonstelling van de 

Schilderclub in Centrum Marike in 

Wateringse Veld. De opbrengst,         

€ 1.860, ging naar Ambulance Wens. 
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Deelnemers Keep Fit 

moesten wennen   

aan groepslessen               

van nieuwe coach 
  

Zoals al in het jaarverslag over 

2022 werd vermeld moesten 

de leden van de afdeling Keep 

Fit in de sportzaal van het 

Haagse stadhuis wennen aan 

de groepslessen van de 

nieuwe High Five-coach 

Shaghayegh Ghorbani. Haar 

aanpak was geheel anders dan 

die van de vertrokken coach Maria Thevis. Maar in de loop van 2023 

kregen de deelnemers steeds meer waardering voor de wijze waarop 

zij de groepslessen geeft en is er met elkaar veel plezier. 

 

In haar aanpak houdt Shaghayegh Ghorbani rekening met de 

doelgroep. Na de warming up van ongeveer 15 minuten worden tijdens 

een klein circuit, afhankelijk van hoeveel deelnemers er aan mee willen 

doen, een aantal diverse kort durende oefeningen gedaan. De 

oefeningen zijn redelijk inspannend, maar iedereen doet naar 

vermogen mee. Iedere keer weet Shaghayegh Ghorbani spelelementen 

in de oefeningen aan te brengen. Meestal wordt na de theepauze het 

circuitje voor de tweede keer doorlopen en met de cooling down 

afgesloten. 

 

Plek                                                                                            

De afdeling Keep Fit kreeg er in 2023 op de woensdagmiddag twee 

nieuwe leden bij, waardoor er nu 13 leden zijn. Daarnaast komen vijf 

leden op andere dagen. Bij de fitness op woensdagmiddag is er nog 

plek voor nieuwe leden. 
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Koersbal zoekt  

nieuwe leden; 

voortbestaan      

komt in gevaar 
 

De afdeling Koersbal 

functioneert al jaren 

uitstekend, ook in 2023. Het 

aantal leden is echter 

geleidelijk afgenomen en 

volgens contactpersoon Harry 

Bielefeld is dat een punt van 

zorg. De komst van nieuwe 

leden is volgens hem niet 

alleen wenselijk maar zelfs noodzakelijk, omdat anders voor het 

voortbestaan van het koersbal moet worden gevreesd. 

 

Harry Bielefeld zou dat erg betreuren. De leden zien het koersbalclubje 

volgens hem als een leuke ontmoetingsplaats waar ze elke 

maandagmiddag van half twee tot half vier in het clubgebouw van de 

sv Erasmus aan de Erasmusweg niet alleen een balletje over de mat 

laten rollen, maar waar ze tijdens de koffie- of theepauze ook gezellig 

keuvelen over allerlei uit het leven gegrepen onderwerpen.  

 

“Kortom”, aldus Harry Bielefeld, “een bijzondere club waarin iedereen 

zich door de sfeer en de gezelligheid van het wekelijks samenzijn prima 

thuis voelt. Wie een keer met het koersbalspelletje kennis wil maken is 

natuurlijk altijd welkom.” 

 

Bij koersbal, vooral bij senioren populair, gaat het erom de koersbal 

over een mat van acht bij twee meter zo dicht mogelijk bij de jack, een 

kleine witte bal, te rollen. De koersbal is niet helemaal rond en maakt 

daardoor bij het minder hard rollen een bocht. 
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Verkooptentoonstelling Schilderclub               

zorgt weer voor mooie opbrengst  
 

Bij de Schilderclub ‘Piet Bekker’ kwamen er in de loop van het jaar drie 

leden bij, een lid overleed. Traditioneel poseerde bij het portretteken 

een nieuwe lid. Vooraf was er een oefenochtend waarbij in koppels 

elkaars ogen en oren werden getekend. Vlak voor de vakantie was er 

een oefening sneltekenen. Op tafeltjes voor vier personen stonden 

objecten die binnen 20 minuten moesten worden getekend. Daarna 

werd van tafel en onderwerp gewisseld. Ter afsluiting was er een lunch 

in het restaurant van Zuid57.  

 

De Pluktuin in Naaldwijk werd eind 

augustus weer bezocht. Het was een 

prachtige dag waarop mooie werken 

werden gemaakt. Ook was er een High 

Tea met Westlandse producten. 

 

De verkooptentoonstelling met de afdeling Handwerken van 3 tot en 

met 5 november in Centrum Marike 

aan de Mexicosingel was een succes. 

De opbrengst van de schilderijen, 

beschilderde doosjes, zwerfstenen en 

handwerkproducten was € 1.860 en 

ging naar de Stichting Ambulance 

Wens, die de laatste wens vervult van 

mensen die terminaal ziek zijn en aan bed zijn gebonden. 

 

Op Sinterklaasochtend was er koffie met banketletter. 

Het jaar werd op 18 december afgesloten met een 

ochtend sneltekenen in kerstsfeer. Daarna was er 

weer een lunch in het restaurant van Zuid57.  

 

Op 31 december 2023 telde de Schilderclub 20 leden. 
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Zeer geslaagd jaar voor                 

leden afdeling Yoga 
 

De afdeling Yoga begon op 1 januari met 

10 leden en de yogalerares. Op de 

laatste dag van de maand was er in 

restaurant Parkoers in het Zuiderpark 

een gezamenlijke lunch. 

 

Op 1 maart en 1 juli kwamen er een nieuw lid bij, wat het totaal aantal 

leden op 12 bracht. Voor de ruimte van de VSAG in Zuid57, waar de 

afdeling op dinsdag van tien tot elf uur actief is, waren dat er te veel. 

Omdat niet iedereen er elke week was gaf dat toch geen probleem. 

Wegens een hernia moest een lid al gauw bedanken. Wel werd 

duidelijk dat 11 leden het maximum is. Brenda Dekker viel een paar 

keer als yogalerares in. Als zij niet 

kon werd een beroep op John 

gedaan. 

 

Op 12 september nodigde Jannie 

de Mos-Alsemgeest de leden van de 

afdeling bij haar thuis uit voor een 

smakelijke lunch.   

 

Na de yoga op vrijdag 5 december werd het sinterklaasdobbelspel 

gespeeld. Om de beurt moest de dobbelsteen worden gegooid en 

bepaalde het aantal ogen welke actie 

moest worden ondernomen. Iedereen 

bracht een ingepakt cadeautje mee en 

voor iedereen was een rijmpje 

gemaakt. Contactpersoon Greet 

Hendriks: “Al met al was 2023 een 

zeer geslaagd jaar dat zeker voor 

herhaling vatbaar is.” 
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Watergym: 

problemen  

met kwaliteit  

zwemwater 
 

De afdeling 

Watergym telt 26 

leden en 19 

vrienden van wie 

er een aantal in de 

lappenmand zitten. 

Hun lidmaatschap 

is daarom opgeschort. Niettemin werd het jaar 2023 goed begonnen, 

maar werd al snel duidelijk dat het zwembad de Escamphof flink wat 

tekortkomingen had. Zo was het water soms vies en koud en waren de 

kleedhokjes behoorlijk vervuild. 

Nadat hierover bij de gemeente klachten waren ingediend werd een 

vergadering georganiseerd en beloofden de gemeente en de 

medewerkers van de afdeling zwembaden beterschap. Bovendien 

legde Hélène van der Veeke die tot grote tevredenheid les geeft, 

contact met de nieuwe beheerder van het zwembad waardoor de 

situatie inmiddels redelijk is. Toch kan het nog beter en is dat ook 

toegezegd.  

Ook kon de watergym een paar keer niet doorgaan omdat de 

waterkwaliteit te wensen overliet en het een gevaar voor de 

gezondheid van de senioren kon zijn. Een keer werden de deelnemers 

zelfs uit het water geroepen. De situatie is de laatste tijd echter wel 

goed en geniet iedereen weer van de lessen.  

Voor de les op woensdagmiddag van 17.00 – 17.45 uur is er plek voor              

nieuwe leden die in lekker warm water allerlei oefeningen willen doen. 

Wie interesse heeft kan aan twee proeflessen meedoen.  
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FINANCIEEL VERSLAG 2023 
 (punt 6 van de agenda) 

 
  

 

 Uitkomsten Begroting Uitkomsten 

           2022       2023          2023 

          €       €          € 

Inkomsten    
Gemeentelijke subsidies 7.063 18.000 18.000 

Contributie leden 6.317 7.000 6.055 

Contributie gezinsleden 553 500 556 

Contributie vrienden 672 500 796 

Rente Zakelijke Spaarrekening  461 

Verlies/Winst 5.183  -7.540 

    

 19.788 26.000 18.327 

    
Uitgaven    
Huur 3.500 6.000 4.280 

Kosten afdelingen 2.392 2.500 315 

Bestuurskosten 343 500 0 

Bankkosten   0 

Evenementen 6.014 7.000 3.023 

Administratiekosten 1.967 3.500 5.255 

Representatiekosten 380 1.500 264 

Public Relations 0 0 0 

Reservering Jubileum 5.000 5.000 5.000 

Diversen 192 0 191 

 19.788 26.000 18.327 
 

 

 
  

 
 

Het jaar 2023 is met een positief exploitatiesaldo van € 7.540 beëindigd. 

Het bestuur heeft het resultaat als algemene reserve in de jaarrekening 

verwerkt. 
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BALANS PER 31 DECEMBER 2023 
(punt 6 van de agenda)  

  
       

         
  

  
            

     2022 
 

     2023 

Activa 
   

     € 
 

     € 

 

   

   
Te ontvangen subsidies    8.879 

 
 

Debiteuren       
Vooruitbetaalde bedragen     1.091  591 

       
Liquide middelen    47.645   54.693 

      57.615         55.284  

                                             
Passiva       

       
Vermogen VSAG    35.846  43.386 

Reservering jubileum    17.000   5.000 

    52.846  48.386 

       
Te betalen huur Zuid57    3.500  6.000 

Diverse schulden kort    1.204  869 

Vooruit ontvangen 
bedragen    

65 
  

29 

    4.769  6.898 

       

    57.615   55.284 
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BEGROTING 2024 
(Punt 8 van de agenda) 

 
   

Begroting  Begroting   
     2023 

 
    2024 

Inkomsten 
 

    € 
 

   € 
 

 
 

 
 

Subsidie gemeente  18.000  10.000 

Contributie leden  7.000  6.700 

Contributie vrienden  500  650 

  
 

  
Bijdrage afdelingen   500   2.250 
 

 26.000   19.600 

  
 

  
Uitgaven  

 
 

 

 
           

Huur Zuid57  6.000  6.000 

Kosten afdelingen  2.500  2.000 

Bestuurskosten  500  
 

Evenementen  7.000  8.800 

Administratiekosten  3.500  2.800 

Representatiekosten  1.500  
 

Reservering jubileum   5.000  
 

Diversen        

  26.000   19.600 

      

 

   
 


